
Fjernvarme i Hørsholm skal være billigere 
Af Anne Ehrenreich og Fritz Reuther, Medlemmer af Hørsholm Kommunalbestyrelse for 

Venstre 
  
Sten Melson slår i Ugebladet et slag for, at vi i Hørsholm Kommune hellere skal 

omlægge fra gasfyr til fjernvarme end til individuelle varmepumper.  
I Venstre er vi enige i, at fjernvarme har et vigtigt grønt potentiale. Men pt. er 

fjernvarmen den dyreste varmeform i Hørsholm.  
Da vi for nyligt i kommunalbestyrelsen havde drøftelsen om fjernvarme i PH Park, 
opfordrede vi borgmesteren som formand for Norfors bestyrelse til at arbejde for, at 

priserne i selskabet kommer ned. 
Venstre vil ikke pålægge borgerne en overgang til varmeformer, som er væsentligt 

dyrere end andre tilgængelige varmeformer.  
Vi undrer os også over baggrunden for, at fjernvarmen fra Norfors er så dyr. Vi 
arbejder for, at prisen kommer ned og vil da støtte Sten Melsons forslag. 

  
  


